
Referat, FAU-møte 15.02.2024 

 
Referent: Askild Matre Aasarød 
 
Tilstede: representanter fra klasse 1A, 1B, 2A, 2B, 3A, 3C, 4A, 4B, 4C, 5A, 5B, 6A, 6B, 6C, 
7A og 7C. 
 
Info:  
 

 
• Informasjon om skolegruppemøtet den 13.feb v/ Shahrzad (ble inkludert i diskusjon 

rundt punkt 3.) 
• Informasjon om Økonomi 

 

Saker: 

 

1: Samtale med sosiallærer (Stine Stang Hansen) 
 

Spørsmål og svar (omtrentlig sitert. spm fra salen i bold):  
 
Har vi opplegg for skolestartere 2024? 
S: Ja, det er store kull fremover (i fremtiden vil man måtte diskutere skolegrenser), så 
det blir viktig. Dermed er det mange som skal inn, som gjør at det kommer til å være 
noe større grupper.  
Vi skal fortsette å ta skolestartere inn i sommeråpen AKS, før vi deler opp i klasser. 
Det for å se naturlige dynamikker etc. uavhengig av andre relasjoner. Vi prøver å 
strekke oss langt for å følge foreldres ønsker (via skjema fra barnhagen).  
Innskriving er digitalt. Så vi trenger ikke en innskrivingsdag. Men det er førskoledag i 
mai. Og uformelle AKS-dager (to stk, en 28. mai).  
1. april kommer vedtakene for alle som skal ha skoleplass på Kampen. 
Håper også det oppstår mer uoffisielle møtepunkter for skolestartere.  
Ettersom det er så store kull nå kan vi nok ikke ta inn så mange som søker seg til 
Kampen fra andre kretser. 
Hva skjer om det blir fullt på skolen? 
Om det er barn i skolens opptaksområde som det ikke er plass til, må skolen få hjelp 
fra naboskoler. Neste steg blir å flytte på skolegrenser. Men prognosene sier det skal 
være plasser nok.  
Så det blir ikke brakker for å få nok plass? 
Nei, det ser vi ikke for oss.  
Viktig å si at det har vært fint med så mye tid til lek for 1.klassingene i år. 
Ja, noen av utfordringene vi ser er at vi har hatt et litt høyt stressnivå, pga fokus på 
målbare ting. 

 
* 
S anbefaler å gå inn og se på ‘oppvekstprofil’ for bydel gamle Oslo på nett. En bydel 
med fattigdom, men også mange som er glade for mange gode tiltak. Folk i bydelen 
har veldig forskjellige erfaringsvirkeligheter. Verden ser ulik ut for ulike mennesker i 
lokalmiljøet. 

 
Sentrale pilar for godt skolemiljø: Tilhørighet. Mening. Mestring. 



 
Det som skjer i klasserommet må ha en relevans for barnet. Og det kan være 
vanskelig. Der har vi litt å gå på.  

 
Hvordan opplever dere at det er på Kampen fra dere voksne på skolens 
perspektiv? 

 
Det ser veldig ulikt ut i ulike klasserom. I noen grupper ser vi suksessfaktorer som 
gjøre at de fungerer godt. At det er et gruppe som ‘tåler’ hver elev, har mange nok 
voksne til at det blir feks arbeidsro. Andre steder er det grupper vi strever med. 

 
Hvilke grep er tatt? 

 
Ja, det med mer lek er en del av det. Feks å starte hver dag for 1. trinn med lek. 2. og 
3. trinn strever her og på mange skoler. Det kan henge sammen med pandemieni. En 
stor utfordring er at mange kommer for seint! 

 
Hva med de eldre klassene? Det som er fellestrekk fra erfaring med tre barn 
som har gått gjennom Kampen skole: Det blir mer bråk oppover i trinnene. Et 
skille i 5. klasse.  

 
Utfordringen er at det er veldig mange barn som er uregulerte, som vi ikke klarer å 
ramme inn på en god måte. Det er et mye større problem med uregulerte barn og uro, 
enn direkte mobbing og krenging av barn (selv om det er enkelte tilfeller av det også) 

 
Det vi har erfart med klasseledelse: Ha stabile lærere, ikke ha mange faglærere 
ut og inn. Hold på lærere på Kampen skole. For det skaper stabilitet. Hold små 
grupper. Så lærerne kjenner barna og kan hjelpe dem å regulere seg.  

 
Vi mangler rom på Kampen. Men vi kunne nok kanskje delt grupper i større grad. Når 
vi får store grupper nå på 1. trinn, kunne man hatt 4 heller enn 3 paralellklasser. Men 
det har vi ikke plass til å på lang sikt. Da må de fir4e paralellene slås sammen igjen til 
3 når barna blir eldre.  

 
Hva er erfaringene deres med lange økter? Får ungene beveget seg nok? 
Rammen for det? 

 
Det har vi oppe, at vi må ha bevegelser, om det er lekpreget læring, eller bevegelse i 
læringen på andre måter.  

 
Opplevelsen min er at det er stor forskjell på forskjellige trinn. Da er det viktig å 
etablere det godt på starten.  

 
Godt poeng. Men utfordringen er at vi ikke kan dele opp i mindre grupper (4 
paralleller) og så holde det gjennom alle de 7 årene.  

 

 

2: Sak fra foreldre på kampen: Noen opplever at det er i ferd med å etableres jentegjenger 
på Kampen og skoler i nærheten, som skaper usikkerhet og frykt hos en del yngre jenter. 
Hva kan FAU evt bidra med i slike saker? (Sosiallærer Stine blir med på diskusjon på dette 
punktet) 
 



5.-klasse-forelder: Flere ubehagelige opplevelser for barn, i området. Et 
eksempel: Har vært konfrontasjoner mellom jenter fra skolen og en 
gjeng/gruppe (observert av foreldre). En blandingsgjeng fra ulike skoler i 
området. 

 
S(Stine): Så viktig at dere tar kontakt så fort og tydelig som mulig. At det blir kortest 
mulig vei fra de som observerer ting. Det handler om nærmiljøansvaret. Oppfordre 
folk til å ta direkte kontakt med oss på skolen (sende til rektor på Åsa Hansen Algar 
asa.algar@osloskolen.no). Det digitale har gjort at ting har endret seg.  

 
Kunne vi ha tettere kontakt med andre skolers FAU i området? Invitere inn 
utekontaktene til feks møte med 5. - 7. klasseforeldre? (Feks, vite at man kan 
ringe utekontaktene om man er ute på kveldsravning) 

 
S: Viktig at FAU og andre er med på å melde på Kampen i arbeidet i bydelen, fordi vi 
har de samme elevene, selv om Vahl og Tøyen skole har flere tiltak. Vi blir litt isolert 
på toppen her.  

 
Kanskje man burde ha et møte for alle foreldre på Kampen. Så blir det lettere å 
si ifra og hjelpe. Skolen ville vært et sted å ha et sånt møte. (En temakveld for 
4.-6. klasse feks). Styrke kveldsravninga! (FAU bør sende ut en epost-
oppfordring til alle foreldre om ravning) 

 
FAU bør finne en dag til i løpet av våren 
Vegar, 1b Maria 1a og Imran 6a 

 

3: Søknad om tilskudd fra sparebankstiftelsen 
 

Signe har sendt inn søknad til Sparebankstiftelsen 
 

4: Sak-Halloween feiring på Kampen:  
 
Hvordan skal vi feire Halloween på Kampen skole - og skal FAU bidra i arrangementet ved 
Kampen kirke på Halloween? Kirken sier at de ikke kan fortsette å ha dette uten støtte fra 
FAU-kampen. (Ingen foreldre meldte seg frivillig i forrige omgang.)  
 
Hvilken rolle skal FAU ha i arrangementer som gjennomføres i regi av ulike trossamfunn? 

 
Kirken kommer ikke til å arrangere i år. De kan hjelpe til om det er noe annet. Grunnen til at 
det ikke blir i år er at det er søknadsfrist for å søke om støtte til dette.  

 
Skal vi ha et eget FAU-arrangement på Halloween? 
 

– Veldig bra å ha et samlingspunkt på en dag som dette. Kirken er først og fremst 
veldig godt egnet til et sånt arrangement. Bred inngang etc.  

 
– Flere ville kanskje blitt involvert om det ikke var kirken som arrangerte? 

 
Om vi skal holde et FAU-ledet arrangment på skolen: Oppfordre klasser til å ha fest i 
klasserommet (med delegert ansvar til klassene)? 

 
Avgjørelse: flertallet i FAU ønsker at FAU skal gjøre et eller annet på Halloween. 



 
1: Sjekke med skolen hva som er lov.  
2: Jakte på midler. 

 
En forprosjektgruppe er satt: Caroline (5A), Mai (5B) og Shahrzad (4A). 

 
5: Sak fra 5.trinn: Denne kommer fra kontaktlærer Kjersti Bye som sier at utlånsutstyret 
skolen har når det kommer til vinteridrett er blitt mangelfullt. Tidligere har det vært hell i å 
låne utstyr gjennom Frigo når skolen ikke har hatt tilstrekkelig, men dette var også 
mangelfullt og veldig tidkrevende sist klassen var på skitur. Ikke alle elevene har eget utstyr, 
noe som er nokså kostbart ettersom barna vokser og utstyret ikke så rent sjeldent må byttes 
hvert år, og ikke alle familier er like ivrige skiløpere og skøytegåere. 
Hun ønsker at FAU diskuterer hva man kan gjøre for å sikre et bedre tilbud ved skolen rundt 
dette. 
Er det midler som kan søkes gjennom FAU? Kan man evt. overta det som ikke selges 
gjennom korpset sitt vintermarked eller annet? 
 

Kunne man hatt to runder på året, på høst og vår, hvor vi ber folk om å donere inn 
utstyr barn har vokst ut av? 

 
Har skolen ressurser til å ta vare på det? Gode erfaring å låne fra Frigo. Men da må 
foreldrene våre på ballen. 

 
FAU-leder sender videre epost fra kontaktlærer Bye til Frigo. 

 

6: Eventuelt 
 

Om det kommer inn saker på fau-eposten om spesifikke klasser bør representanten 
for klassen kobles på. Men FAU skal ikke behandle personsensitive saker etc.  

 
 FAU-ledelsen oppretter nye ravnelister. (Spør ledelsen om nye klasselister!) 
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